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ماجرای بدهي ميلياردی وزنه برداری تمامي 
ندارد

اموال فدراسيون وزنه برداری توقيف 
شد!

برخی  وزنه برداری  مسابقات  سالن  پیمانکار 
اموال فدراسیون را در پی پولی که از فدراسیون 

می خواهد، ضبط کرد.
به گزارش ایسنا، یکی از چالش های فدراسیون 
بدهی  بود،  درگیرش  ابتدا  از  که  وزنه برداری 
میلیاردی برای اجاره دادن سالن مسابقات بود 
که پس از شکایت پیمانکار، فدراسیون محکوم 
به پرداخت آن شد. با توجه به بدهی فدراسیون، 
پیمانکار امروز (شنبه) با حضور در فدراسیون 
سیستم های  نظیر  فدراسیون  اموال  برخی 
را  وسایل  این  و  داد  قرار  اتاقی  در  را  کامپیوتر 
ضبط کرد. همچنین پرینتر و تلفن های موجود 
را هم جمع کرده و داخل اتاق گذاشته تا تکلیف 

بدهی اش مشخص شود.
فدراسیون وزنه برداری پیش از این برای حل 
این مسئله و پرداخت بدهی از وزارت ورزش و 
جوانان درخواست کمک کرده بود تا حداقل با 

قسط بندی بدهی بتواند آن را پرداخت کند.

هواداران استقلال در ديدار برابر 
چادرملو محروم اند

را درباره  انضباطی توضیحاتی  رییس کمیته 
حضور هواداران تیم استقلال ارائه کرد.

به گزارش ایسنا و به نقل از فدراسیون فوتبال، 
ابوالفضل حسن زاده، رییس کمیته انضباطی 
این  توسط  رای صادر شده  به  توجه  با  گفت: 
کمیته درباره تخلفات رخ داده توسط هواداران 
تیم استقلال در هفته یازدهم مقابل تیم فولاد 
خوزستان، محرومیت تعلیقی هواداران به حالت 
اجرا در خواهد آمد. وی گفت: بر همین اساس 
تماشاگران تیم استقلال برابر تیم چادرملو حضور 
نخواهند داشت و این در حالی است که در برخی 
از رسانه ها اعلام شده دیدار سپاهان و استقلال 
بدون حضور هواداران تیم استقلال خواهد بود. 
در همین راستا از طریق سایت رسمی فدراسیون 
فوتبال اعلام می کنم دیدار استقلال و سپاهان با 
حضور تماشاگران هر دو تیم و در ورزشگاه آزادی 

برگزار می شود.

دختر وزنه بردار ايران به برنز آسيا 
رسيد

مریم کشتکار ملی پوش وزنه برداری ایران با 
مهار وزنه ۹۴ کیلوگرم در رده سنی نوجوانان به 
مدال برنز حرکت دوضرب آسیا دست پیدا کرد.

به گزارش خبرنگار مهر، مسابقات وزنه برداری 
به  جوانان  و  نوجوانان  رده  در  آسیا  قهرمانی 

میزبانی قطر در حال برگزاری است.
در این دسته وزنی ۱۰ وزنه بردار حضور داشتند. 
در  ایران  وزنه برداری  ملی پوش  کشتکار  مریم 
دسته ۵۹ کیلوگرم در گروه A به عنوان اولین 
نماینده ایران روی تخته رفت. کشتکار در حرکت 
وزنه  نتوانست  یک ضرب  حرکت  دوم  و  اول 
۶۷ کیلوگرم را مهار کند، او در سومین حرکت 
توانست وزنه ۶۷ کیلوگرم را مهار کند. نماینده 
سنی  رده  در  کیلوگرم   ۹۴ وزنه  مهار  با  ایران 
نوجوانان به مدال برنز حرکت دوضرب دست 
پیدا کرد. کشتکار در مجموع هم با حد نصب 

۱۶۱ کیلوگرم به مقام پنجم رسید.

پايان كار مهدی رحمتي در هوادار

با اعلام باشگاه هوادار تهران، مهدی رحمتی 
بعد از توافق با این باشگاه از جمع بنفش ها جدا 

شد.
به گزارش ایرنا، محمدجواد رحیمی مدیرعامل 
باشگاه هوادار و سید مهدی رحمتی سرمربی این 
تیم در نشستی صمیمانه که ظهر روز شنبه و 
به پیشنهاد سرمربی بنفش ها در دفتر باشگاه 
با  خود  رسمی  همکاری  به  شد،  برگزار  هوادار 

یکدیگر پایان دادند.
پیامی  صدور  با  هوادار  باشگاه  مدیره  هیات 
تلاش های سید مهدی رحمتی و دستیارانش در 
مسیر اعتلای عنوان مجموعه در فصل جاری با 
وجود تمامی دشواری ها، برشمرده و برای مربیان 

پیشین خود آرزوی توفیق و سربلندی کرد.
هفته  تا  فصل  این  در  هوادار  فوتبال  تیم 
پانزدهم با ۸ امتیاز در قعر جدول لیگ برتر قرار 

گرفته است.

عملكرد طارمي در سال ۲۰۲۴
تنها ۳ گل در ليگ!

تنها ۳ گل در  مهدی طارمی در سال ۲۰۲۴ 
لیگ به ثمر رسانده که هر ۳ گل نیز در دوران 

حضور او در پورتو ثبت شده است.
به  میلادی   ۲۰۲۴ سال  ایسنا،  گزارش  به 
طارمی  مهدی  می شود.  نزدیک  پایانی  روزهای 
در این سال یکی از هیجان انگیزترین انتقال های 
بازیکنان ایرانی را انجام داد و به عضویت تیم 
اینتر درآمد. مهدی طارمی با انتقالی آزاد راهی 

اینتر شد.
او عملکرد فوق العاده ای در پورتو داشت ولی 
بعد از آنکه تصمیم گرفت قراردادش را تمدید 
قرار  پرتغالی  تیم  ترکیب  در  کم  خیلی  نکند، 
نیز  آسیا  ملت های  جام  این  بر  علاوه  گرفت. 
برگزار شد و او مدتی همراه تیم ملی در قطر بود.

زدن  به  موفق  سال ۲۰۲۴  در  طارمی  مهدی 
۳ گل در رقابت های لیگ شده است. او این ۳

گل را برابر فامالیکائو، چاوس و بوایشتا به ثمر 
رساند و در ادامه راهی اینتر شد. طارمی شروع 
بازی های پیش فصل داشت ولی در  خوبی در 
ادامه هنوز نتوانسته در جریان بازی برای تیمش 

گلزنی کند. 
آمار طارمی در اینتر

سری آ: ۱۰ بازی - ۰ گل - ۱ پاس گل
کوپا ایتالیا: ۱ بازی -  ۰ گل - ۱ پاس گل

لیگ قهرمانان اروپا: ۶ بازی - ۱ گل - ۲ پاس گل
البته اینتر در سال ۲۰۲۴ هنوز دو بازی لیگ در 
لیگ خواهد داشت و باید برابر کومو و کالیاری 

قرار گیرد.
کاهش ۲ میلیون یورویی ارزش آماری

میلیون  تابستان ۱۰  در  ارزش مهدی طارمی 
به  که  شرایطی  در  اکنون  و  است  بوده  یورو 
بازیکن  ارزش  می رسید،  فصل  نیم  تعطیلات 
ایرانی ۲ میلیون یورو کاهش یافته و به ۸ میلیون 

یورو رسیده است.
اولین جام در ریاض؟

اینتر بعد از برگزاری دو دیدار در سری آ برابر 
تا  کومو و کالیاری راهی عربستان خواهد شد 
در سوپرکاپ ایتالیا رقابت کند. این رقابت ها با 
حضور چهار تیم اینتر، آتالانتا، یوونتوس و میلان 
در ریاض برگزار می شود و انتظار می رود مهدی 
طارمی در این رقابت ها دقایق بیشتری نسبت به 

لیگ در ترکیب تیمش قرار گیرد.
سوپر کاپ ایتالیا می تواند اولین جام مهدی 
طارمی با اینتر باشد و باعث شود او برای ادامه 
فصل، عملکرد متفاوتی در سال ۲۰۲۵ داشته 

باشد.

را  درخشانی  روزهای  لندن  المپیک  در  تکواندو 
تجربه کرد و موفقترین رشته ما در پاریس بود. مبینا 
نعمت زاده و ناهید کیانی دو دختر ایران در پاریس 
موفق به کسب مدال شدند تا تاریخ ورق بخورد. بعد 
از مدال نوبرانه کیمیا علیزاده، ورزش ایران در بخش 
زنان هیچ دستاوردی در المپیک نداشت و مهاجرت 
پر سرو صدای علیزاده نیز به این شرایط دامن زد. 
اما در نهایت ۸ سال بعد از برنز تاریخی علیزاده، دو 
دختر دوست داشتنی تکواندو در المپیک دو مدال 
خوشرنگ برای ورزش ایران به ارمغان آوردند تا دیگر 

کسی به یاد کیمیا و مدال نوبرانه اش نباشد.
به گزارش خبرآنلاین، با این وجود هنوز طعم این 
دو مدال جذاب و شیرین از زیر زبانها نرفته، این 
شایعه مطرح شده که از میان این دو ستاره تنها یکی 
در المپیک بعدی در لس آنجلس حضور خواهند 
داشت. شایعه ای که با توجه به شرایط وزنی این 
دو ستاره و اتفاقات لیگ برتر تکواندو زنان به شدت 

جدی شد.
وزن دنیا!

اصل قصه مبینا و ناهید به شرایط وزنی این دو 
کلیدی  و  منطقی  نکته  یک  آنچه  گردد.  می  باز 
است. مبینا نعمت زاده در المپیک پاریس با قد ۱۷۹

سانتی متری در وزن ۴۹ کیلوگرم با حریفانش رقابت 
می کرد و با شگفتی سازی در این مسابقات موفق به 
کسب مدال برنز برای کاروان ایران شد. از سوی دیگر 
ناهید کیانی در وزن ۵۷ کیلوگرم با قد ۱۷۳ سانتی 
موفق به کسب مدال نقره المپیک پاریس شد. اما 
بلافاصله بعد از پایان رقابت های المپیک پاریس، 
مبینا با تاکید بر اینکه می خواهد در وزن بالاتر یعنی 
۵۷ کیلوگرم رقابت کند، تاکید کرد رژیم های طاقت 
فرسا و کاهش وزن پیش از مسابقات او را اذیت 
می کند و دیگر نمی تواند با این قد و قامت تا این 

اندازه وزن کم کند.
مبارزه دو مدعی در لیگ

آغاز شروع  در  و  المپیک  از  بعد  بلافاصله  پس 
لیگ برتر تکواندو، مبینا نعمت زاده در دو وزن ۵۳

و ۵۷ کیلوگرم به رقابت پرداخت و در هر دو وزن 
هم موفق به اخذ مدال طلا شد. در هفته سوم لیگ 
برتر تکواندو زنان در مهم ترین مبارزه، ناهید کیانی، 
دارنده مدال نقره المپیک پاریس در وزن ۵۷ کیلوگرم 
و مبینا نعمت زاده، دارنده مدال برنز همین رقابت ها 

در وزن ۴۹ کیلوگرم، به مصاف هم رفتند.
مبینا نعمت زاده که پیش تر هم اعلام کرده بود 
می خواهد با افزایش وزن در رقابت های ۵۷ کیلوگرم 
شرکت کند، در رقابت های لیگ برتر فصل جاری در 
تیم هولدینگ ایرانیان حضور دارد. ناهید کیانی نیز 
در همین وزن برای تیم زاگرس مبارزه می کند و این 
دو ملی پوش طی یک مصاف هیجان انگیز با یکدیگر 
مبارزه کردند. ناهید کیانی تحت هدایت مینو مداح، 
با  نیز  نعمت زاده  مبینا  و  ملی  تیم  باتجربه  مربی 
هدایت مهروز ساعی، مربی ای که او را در مسابقات 
تقابل  یکدیگر  با  امروز  ملی هم همراهی می کند؛ 
داشتند و در پایان دو راند نفس گیر این مبینای ۱۹

ساله بود که با نتیجه ۷ بر ۳ ناهید کیانی را از پیش 
وزن ۵۷ در  کیانی  ناهید  با  او  برداشت.رقابت  رو 

کیلوگرم و موفق شدن به شکست او، سر و صدای 

زیادی داشت و در حقیقت اینطور برداشت شد که 
او قرار است جای ناهید کیانی را در این وزن بگیرد.

قوانین جدید علیه دو ستاره ایران
رقابت مبینا نعمت زاده و ناهید کیانی، دو مدال آور 
کسب  و  المپیکی  وزن  یک  در  پاریس،  المپیک 
احتمالی فقط یک سهمیه، سمت و سوی عجیبی 
این  در  زیادی  گمانه زنی های  و  گرفته  خودش  به 

خصوص مطرح می شود.
نکته قابل توجه این است که این دو ورزشکار برای 
حضور در المپیک باید در اوزان المپیکی، ۴۹، ۵۷، 
۶۷ تلاش برای کسب سهمیه کنند و در حقیقت 
این  در  ندارد.  المپیکی  سهمیه  کیلوگرم   ۵۳ وزن 
شرایط در صورتی که مبینا موفق شود، جایگاه ناهید 
در وزن ۵۷ کیلوگرم را از او بگیرد، ناهید کیانی باید 
بین وزن های ۶۷ و ۴۹ کیلوگرم انتخاب کند که در 
چه وزنی به رقابت ادامه دهد. آنچه با توجه به وزن 
فعلی وی اگر نگوییم غیرممکن بسیار دشوار خواهد 

بود.
ساعی: از هر دو استفاده می کنیم

مهروز ساعی مربی تیم ملی تکواندو زنان که در 
لیگ هدایت تیم سرمربی تیم هلدینگ ایرانیان را 
بر عهده دارد،  در خصوص  حضور ناهید کیانی و 
مبینا نعمت زاده  در وزن۵۷ - کیلوگرم رقابتهای لیگ 
گفت: ما خواستیم این دو تکواندوکار را  در این وزن 
محک زده و خیزبلندی برای آماده سازی ملی پوشان 
برای المپیک بعدی داشته باشیم. به همین جهت 
رویکرد  ولی  کرد.  وزن شرکت  این  در  زاده  نعمت 
کلی ما این است که هر دو ورزشکار در اوزان ۵۷- و 

۵۳- کیلوگرم مبارزه کنند و از دو المپین ارزشمندمان 
استفاده کنیم. حتی اگر بین این دو مسابقه ای هم 
برگزار شود ولی بازهم نگاهمان برای استفاده هر دو 

این بازیکنان در دو وزن مختلف است.
مداح: هنوز هیچ چیز مشخص نیست

مداح سرمربی تیم ملی تکواندو زنان در خصوص 
رقابت این دو ورزشکار المپیکی گفت: پیش تر اینطور 
رنکینگ  تعیین  برای  امتیازات  جمع آوری  که  بود 
ورزشکاران و حضور در المپیک از همین حالا اهمیت 
داشت اما با تغییر قوانین، دو سال مانده به المپیک 
امتیازات صفر خواهد شد. پس خیلی زود است که 
بخواهیم بگوییم کدام ورزشکار ما سهمیه المپیک 
خواهد  حضور  وزنی  چه  در  کسی  چه  و  می گیرد 
داشت. رقابت ناهید و مبینا یک مبارزه در لیگ برتر 
بود که با برتری مبینا همراه شد اما هنوز هیچ چیزی 
در خصوص آینده این دو نفر مشخص نیست. این 
موضوع خیلی مسئله مهمی برای ورزش ایران است 
و اینطور نیست که با یک باخت چیزی مشخص 
بررسی  را  و حوصله همه چیز  با صبر  باید  شود. 
کنیم. به المپیک که نزدیک شویم، یعنی مثلا یک 
سال یا یک سال و نیم مانده به المپیک می توانیم در 
این مورد تصمیم گیری کنیم و هنوز هیچ چیز ازجمله 

تغییر وزن ناهید مشخص نیست.
رحیمی: امتیازات نعمت زاده و کیانی در یک وزن 

جمع می شود
در  تکواندو  فدراسیون  دبیرکل  رحیمی  اصغر 
ناهید  و  نعمت زاده  مبینا  شدن  هم وزن  خصوص 
ایران،  تکواندو  المپیکی  مدال آور  بانوی  دو  کیانی 

اظهار داشت: برنامه مفصلی داریم که از دو ماه قبل 
برای المپیک لس آنجلس آغاز شده. این دو قهرمان 
نیز جزئی از برنامه های کلان ما هستند. در لیگ برتر 
مربیان باشگاهی تصمیمی می گیرند که بازیکنان در 
کدام اوزان رقابت کنند. در واقع تصمیمات مربیان 
باشگاهی به گونه ای بود که مبینا و ناهید در این 

هفته هم وزن شده و به مصاف هم رفتند.
مدیرفنی تیم های ملی تکواندو بیان کرد: این دو 
بازی های آسیایی و  قهرمان در مسابقات جهانی، 
تورنمنت های مختلف، در بیش از ۹۰ درصد مواقع، 
در اوزان متفاوت بازی خواهند کرد. به طور مثال 
برای المپیک، اوزان ۴۶ و ۴۹ کیلوگرم تلفیق و اوزان 
۵۳ و ۵۷ کیلوگرم نیز با هم تلفیق می شوند. بنابراین 
مشکلی نیست که کیانی در ۵۳ و نعمت زاده در ۵۷

مبارزه کنند.
برای  آنها  داد:  ادامه  تکواندو  فدراسیون  دبیرکل 
مراحل کسب سهمیه در دو وزن مختلف شرکت 
۵۷ وزن  در  آنان  رنکینگ  امتیازات  اما  می کنند، 

المپیکی که تلفیق اوزان ۵۳ و ۵۷ کیلوگرم است، 
المپیک  به  شدن  نزدیک  با  می شود.  محاسبه 
لس آنجلس و بر اساس امتیازاتی که نعمت زاده و 
کیانی جمع آوری کرده اند، نفر اعزامی به بزرگترین 

رویداد ورزشی جهان معرفی خواهد شد.
و  جهان  قهرمانی  بعد  سال  کرد:  بیان  رحیمی 
سپس دو سال بعد بازی های آسیایی را داریم که 
این دو قهرمان در دو وزن مختلف شرکت خواهند 
المپیک در یک وزن  کرد، اما امتیازات آنان برای 

جمع می شود.

با توجه به درخشش در لیگ امارات و همچنین قرارداد با شباب 
الاهلی تا ژوئن ۲۰۲۶، مهدی قایدی فعلاً برنامه ای برای بازگشت 
به لیگ ایران و بازی در استقلال ندارد. او مانند طارمی می خواهد 
ابتدا به یک تیم متوسط اروپایی برود و سپس بازی در لیگ های 

معتبر قاره سبز را تجربه کند.
به گزارش ایرنا، نام مهدی قایدی همیشه با باشگاه استقلال 
عجین شده است. در یکی دو سال اخیر، هر زمان که فصل نقل 
هم  استقلال  به  قایدی  بازگشت  شایعه  رسیده،  فرا  انتقالات  و 

مطرح شده اما هرگز به سرانجام نرسیده است.
قایدی بعد از درخشش در استقلال، قرارداد بلندمدتی با شباب 
الاهلی در لیگ امارات امضاء کرد. قراردادی که تا ۳۰ ژوئن ۲۰۲۶

اعتبار دارد.
مهدی اما پس از تنها یک فصل بازی برای شباب الاهلی، با 
قراردادی قرضی به اتحاد کلباء رفت و در ترکیب این تیم و زیر 
نظر فرهاد مجیدی درخشید. قرارداد قرضی او ابتدای این فصل 
هم تمدید شد تا ستاره سابق استقلال همچنان با پیراهن زرد و 
مشکی اتحاد کلباء به درخشش خود در لیگ امارات ادامه بدهد.

قایدی این فصل به اوج رسیده و به بازیکنی فراتر از حد تصور 
تبدیل شده. کافی است به آمار او در لیگ امارات نگاهی گذرا 
بیندازیم. او ۹ بار در ترکیب اتحاد کلباء در ادنوک لیگ (لیگ 
امارات) به میدان رفته، ۷۸۶ دقیقه در زمین حضور داشته که 
حاصل آن به ثمر رساندن ۶ گل و ارسال ۳ پاس گل بوده است. 
یعنی به طور میانگین، قایدی هر ۱۱۵ دقیقه یک گل زده و هر 
۸۶ دقیقه روی یک گل تأثیر گذاشته که آماری جذاب محسوب 

می شود.

خورفکان،  العین،  الوصل،  دروازه  امارات  لیگ  در  قایدی 
مقابل  همچنین  و  کرده  باز  را  الحسین  دبا  و  الجزیره  البطائح، 
جام  در  قایدی  است.  داده  گل  پاس  العروبا  و  البطائح  العین، 
حذفی هم یک بار مقابل العین به زمین رفت و یک پاس گل داد. 
همین آمادگی باعث شده تا قایدی در تیم ملی نیز به بازیکنی 

مهم تبدیل شود.
او که یکی از بازیکنان ثابت امیر قلعه نویی در دیدارهای اخیر 
بوده، ۲۵ بار در ترکیب تیم ملی قرار گرفته و ۹ گل زده است. به 
واسطه همین درخشش، ارزش قایدی در سایت ترانسفرمارکت 
نیز به بالاترین حد خود، یعنی ۴ میلیون دلار (حدود ۳۰۰ میلیارد 

تومان) رسیده است.
هستند  قایدی  بازگشت  منتظر  همچنان  استقلال  هواداران 
به شرایط  توجه  با  اما  لحظه شماری می کنند  اتفاق  این  برای  و 
ستاره  درخشش  تماشای  منتظر  نباید  فعلاً  آن ها  موجود، 
سابق شان با پیراهن آبی باشند. نزدیکان قایدی می گویند او قصد 
دارد در پایان فصل راهی فوتبال اروپا شود و بازی در این قاره را 

نیز تجربه کند.
با  تا  است  متوسط  تیمی  در  ابتدا حضور  قایدی،  هدف  گویا 
معتبرتر  لیگ های  در  بزرگتر  باشگاه های  نظر  خود،  درخشش 
و  پیش گرفت  برنامه ای که مهدی طارمی  کند. همان  را جلب 
ابتدا به ریوآوه رفت و سپس پیراهن پورتو و اینترمیلان را پوشید. 
قایدی هم چنین برنامه ای در سر دارد اما باید دید آیا مسئولان 
ستاره  جدایی  با  است،  قراردادشان  تحت  او  که  الاهلی  شباب 
موافقت  اروپا  فوتبال  به  کوچ  و  پایان فصل  در  استقلال  سابق 

می کنند یا نه؟

چه كسي مسافر المپيك ۲۰۲۸ مي شود؟

مبینا و ناھید، دو پادشاه در یک اقلیم
این شایعه مطرح شده که از میان این دو ستاره تکواندو زنان تنها یکی در المپیک بعدی در لس آنجلس حضور خواهند داشت.

وی دست طارمیاستقلال منتظر قايدی نباشد کپی برداری ستاره ۳۰۰ میلیاردی از ر

مبينا نعمت زاده 
و ناهيد كياني 

دو دختر ايران 
در پاريس موفق 

به كسب مدال 
شدند تا تاريخ 

ورق بخورد

سرمربی تیم ملی کبدی بانوان گفت: از دست رفتن سکوی قهرمانی در 
بازی های آسیایی هانگژو برخی از رقبای ما را دچار اعتماد به نفس کاذب 

کرده ولی نشان خواهیم داد ایران هنوز هم قدرت برتر آسیاست.
ماهرخ دانش سرمربی تیم ملی کبدی بانوان، در گفتگو با خبرنگار مهر در 
خصوص آخرین وضعیت تیم ملی برای حضور در رقابت های قهرمانی آسیا؛ 
اظهار کرد: تاریخ دقیق مسابقات قهرمانی آسیا هنوز به ما اعلام نشده ولی 
آن چیزی که قطعی است برگزاری این رویداد در اسفند ۱۴۰۳ است که قرار 
است به میزبانی کشور هند برگزار شود. هنوز تعداد تیم های شرکت کننده 
هم اعلام نشده ولی به نظر می رسد استقبال خوبی از این مسابقات صورت 

بگیرد و شاهد یک رقابت جذاب هم باشیم.
وی افزود: تا اسفند ما یک فرصت ۳ ماهه در اختیار داریم که تیم را آماده 
بازیکنان را  با برگزاری اردوهای منظم  کنیم. زمان خوبی است و می توانیم 
انجام دادیم قرار است ۵ به هماهنگی لازم برسانیم. طبق برنامه ریزی که 

مرحله اردو داشته باشیم که البته در این میان بازی های لیگ هم کمک حال 
این  ما خواهد بود. دوست داریم بازی تدارکاتی هم داشته باشیم و قطعاً 
پیشنهاد را به فدراسیون خواهیم داد ولی در حقیقت امید زیادی برای تحقق 

آن ندارم چون فرصت خیلی محدودی داریم.
سرمربی تیم ملی کبدی بانوان با اشاره به رقابت های لیگ برتر هم گفت: 
مسابقات لیگ برتر قرار است از اواخر دی برگزار شود و تا امروز حضور ۸

تیم در این مسابقات قطعی شده است و این احتمال هم وجود دارد تعداد 

تیم ها افزایش پیدا کند. در حال حاضر بازیکنان و اکثر ملی پوشان هم در 
استان خود به صورت انفرادی تمرینات شأن را دنبال می کنند و بازی آن ها 
در مسابقات لیگ نیز کمک خواهد کرد تا بازیکنان آماده ای را برای قهرمانی 

آسیا در اختیار داشته باشیم.
دانش با بیان اینکه تیم های شرکت کننده با هدف قهرمانی وارد مسابقات 
شاهد  لیگ  در  را  جذابی  بازی های  مطمئنم  کرد:  عنوان  می شوند؟  لیگ 
خواهیم بود چون هم فرصتی است تا بازیکن ها برای پوشیدن پیراهن تیم 
ملی توانایی خودشان را به رخ بکشند و علاوه بر این رقابت برای قهرمانی 
هم همیشه جذاب و دیدنی است. امسال در کنار تیم دانشگاه آزاد هستم و 

برنامه ما هم در این باشگاه ایستادن روی سکوی نخست لیگ خواهد بود.
خواهد  برگزار  برگشت  و  رفت  به صورت  لیگ  بازی های  کرد:  اضافه  وی 
شد و در این میان ما هم اردوهای تیم ملی را خواهیم داشت. از فدراسیون 
قبلی  اردوی  در  حاضر  بازیکنان  نخست  اردوی  برای  کردم  درخواست 
بزرگسالان و تیم جوانان را دعوت کنیم. استارت کار با این دو تیم خواهد بود 
و شاید برای اردوهای بعدی اگر در دل مسابقات لیگ بازیکن شایسته ای را 
شناسایی کردیم حتماً به تمرینات ما اضافه خواهند شد تا با تمام توان در 

قهرمانی آسیا حضور پیدا کنیم.
سرمربی تیم ملی کبدی بانوان در پاسخ به این پرسش که فکر می کنید چه 
نتیجه ای را در هند رقم بزنید؟ گفت: همه تیم ها برای قهرمانی خواهند آمد و 
تیم ایران هم از این قاعده مستثنی نیست. به بازیکنانم گفتم نتیجه هانگژو 

را فراموش کنند و تمام تمرکزشان را برای موفقیت در رویدادهای پیش رو 
بگذارند. اعتقاد من است که ایران هنوز هم جز قدرت های مهم آسیای در 
کبدی است و می تواند رقیب سختی برای حریفانش باشد. البته حس می کنم 
برخی از رقبا در مورد تیم ملی کشورمان دچار اعتماد به نفس کاذب شدند و 
این تصور را دارند که به راحتی می توانند ما را شکست بدهند ولی با انگیزه ای 
که در ملی پوشان دیدم باور دارم عکس این تصور را در هند رقم خواهیم زد.

دانش با اشاره به اینکه ارتباط خوبی بین کادر فنی و بازیکنان برقرار است؛ 
خاطر نشان کرد: در چند سال اخیر تیم ملی بانوان بیشتر با مربی خارجی 
کار کرده و در مسابقات حاضر شده است اما اتفاق خوبی که این بار شاهد 
آن هستیم حضور یک کادر کامل ایرانی در کنار این بچه هاست. هم زبانی و 
سایر شباهت های ما باعث شده ارتباط خوبی باهم داشته باشیم و قطعاً ثمره 

این هماهنگی را نیز در جریان مسابقات خواهیم دید.
سرمربی تیم ملی کبدی بانوان تاکید کرد: سال تقریباً پرکاری را در پیش رو 
داریم. ابتدا مسابقات قهرمانی آسیا و سپس باید تیم را آماده بازی های داخل 
سالن آسیا ریاض کنیم. هدف من قهرمانی در هر دوی این مسابقات است 

ولی باید دید در پایان موفق خواهیم شد چه نتیجه ای را به دست بیاوریم.
او در پایان در مورد مدت قرارداد خود با فدراسیون کبدی هم گفت: من 
تا پایان بازی های داخل سالن آسیا که آذر ۱۴۰۴ برگزار می شود با فدراسیون 
ایران قرارداد دارم. بازی های آسیایی ناگویا هم مسابقات بسیار مهمی است 
که همه این رویدادها را به نوعی می توان بازی تدارکاتی برای موفقیت در این 

رویداد حساس در نظر گرفت. فرصت برای ناگویا زیاد است و صحبت کردن 
در باره آن زود؛ باید دید فدراسیون پس از پایان این مسابقات برای آینده تیم 

چه برنامه ای را در نظر خواهد داشت.

سرمربي تيم ملي كبدی:
رقبای آسیایی ما اعتماد به نفس کاذب دارند!


